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Onderwerp:  bouwplaats en verkeerssituatie Julianastraat Rhoon 
Opsteller:   R.A.Steger 
Datum:   5 April 2024 
 
 
Toelichting 
Op 3 April jl. is de Julianastraat, winkelzijde, afgesloten voor al het verkeer van het J.Louwerensplein 
tot de Beatrixstraat en zijn er ongeveer 20 parkeerplaatsen afgesloten voor gebruik van 3-4 t/m 12-4. 
Om 5.00 uur werden de eerste werkzaamheden al uitgevoerd in de straat en vanaf 7.00 uur was het 
een komen en gaan van vrachtwagens met materieel en containers. Op het gebeid van veiligheid was 
het op 3 april een absolute chaos in de straat ten tijden van de start van de Julianaschool om 8.30. 
Het weg vlak was afgezet met borden maar de rest van het gebeid was niet afgezet met hekken. 
Ouders die hun kinderen naar school brachten en kinderen die op de fiets kwamen liepen en fietsen 
tussen de containers, heftrucks, vrachtwagen en kranen door zonder dat er iemand iets aan deed, de 
situatie was zorgwekkend gevaarlijk. De ingestelde omleidingsroute werd, en wordt, genegeerd 
alsmede het één richtingsverkeer van de Julianastraat, bewonerszijde, en de Mariastraat.  
 
Gelet op het bovenstaande heeft de fractie NAP de volgende vragen; 
 

 Welke afspraken zijn er gemaakt op het gebied van veiligheid? En hoe zijn deze 
gecontroleerd? 

 Hoeveel ruimte is er vergunt aan de aannemer en voor welke periode? 
 Is er een veiligheidsplan ingediend door de aannemer voor de werkzaamheden? En is dit plan 

getoetst? 
 Is er een verkeersplan ingediend voor de periode van de werkzaamheden, en is dit plan 

getoetst? 
 Hoe verklaart het college de onveilige situatie van een open bouwplaats op 3 April waar 

schoolgaande kinderen door konden lopen? 
 Wethouder Polder was op 3 april rond 9.00 uur ter plaatse om de bouwplaats te 

aanschouwen, welke afspraken zijn er toen gemaakt met de aannemer afgezien van het 
plaatsen van bouwhekken? 

 Is er een inrichtingstekening van de bouwplaats ingediend en goedgekeurd door de 
gemeente Albrandswaard? 



 Is er overleg geweest met de bewoners waar de bouwketen voor de woning geplaatst zijn op 
circa 1,5 meter? Zo ja hoe, zo nee waarom niet? 

 Is er met het bestuur van de Julianaschool overleg geweest om alle kinderen en ouders te 
informeren over de tijdelijke wijziging in de route voor het halen en brengen van de 
kinderen? Zo ja hoe, zo nee waarom niet? 

 Op welke wijze heeft het college gecommuniceerd met de omwonenden? Zo ja hoe, zo nee 
waarom niet? 

 Is het college voornemens om maatregelen te nemen om te voorkomen dat het één 
richtingsverkeer van de Julianastraat, bewonerszijde, en de Mariastraat genegeerd wordt? 

 
 
Naar aanleiding van de gebeurtenissen van de afgelopen dagen hebben we de volgende vragen; 
 
 
 
Namens de NAP fractie 
 
R.A.Steger 
 

 
  


